
1 

 

Protokół nr 54/2021 z LIV sesji Rady Miasta Świnoujście,  

która odbyła się w dniu 25 listopada 2021 roku 

od godz. 900 do godz. 1622. 
W sesji uczestniczyli: 

1. Radni według listy obecności. 

2. Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

3. Pani Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

4. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

5. Pan Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

6. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

7. Prezesi i Dyrektorzy jednostek miejskich, 

8. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Urzędu Miasta. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Obrady LIV sesji Rady Miasta w dniu 25 listopada 2021 roku o godzinie 900 po stwierdzeniu kworum 

otworzyła i prowadziła przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodnicząca Rady Miasta 

Elżbieta Jabłońska. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Zawiadomienie wraz z projektem porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz zwrócił się z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad pkt 10 

„Przyjęcie uchwały w sprawie rekomendacji dla scenariusza Koncepcji Systemu Zarządzania Ruchem  

w Świnoujściu”. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianie. 

Za głosowało 19 radnych, 1 głos był przeciwny, głosów wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie rekomendacji dla scenariusza Koncepcji Systemu Zarządzania Ruchem  

w Świnoujściu stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z LII sesji Rady Miasta. 

Za głosowało 18 radnych, 1 głos był przeciwny, głosów wstrzymujących się nie było. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt 2 – Informacja Przewodniczącej Rady o ważnych sprawach, dotyczących rady i radnych  

w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informacje.  

Kolejno oddała głos Wiceprzewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Agnieszce 

Rachtan oraz Przewodniczącemu Komisji Doraźnej Janowi Borowskiemu, którzy przedstawili informacje 

na temat pracy komisji. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 3 – Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje o pracy między sesjami Rady przedstawił Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz. 

 

Ad. pkt 4 – Informacja o wynikach analiz oświadczeń majątkowych radnych i pracowników 

samorządowych. 

 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 
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Ad. pkt 5 – Składanie interpelacji i zapytań radnych zgodnie z ustawą. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informację dotyczącą ilości złożonych 

interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 6 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek.  

Opinie Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych  

nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sporty Leon Ryszard Kowalski przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, głosów przeciwnych  

nie było, przy 2 głosach i wstrzymujących się. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 2 głosach i wstrzymujących się. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021: 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach 

wstrzymujących się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/431/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021 stanowi załącznik nr 5  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. pkt 7 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2021-2035. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek.  

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych nie 

było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto 

Świnoujście na lata 2021-2035: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Uchwała została podjęta.  
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Uchwała Nr LIV/432/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2021-2035 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. pkt 8 – Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Pan Krzysztof Bagiński.  

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 14 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Prezydenta Miasta Świnoujście: 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/433/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia 

wysokości wynagrodzenia Prezydenta Miasta Świnoujście stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. pkt 9 – Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zarządu Dróg Miejskich w Świnoujściu  

i nadania statutu. 
 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Pan Krzysztof Bagiński.  

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, 

przy 5 głosach wstrzymujących się. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 10 minut przerwy w obradach sesji. 

Po przerwie wznowiła obrady. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie utworzenia Zarządu Dróg Miejskich w Świnoujściu i nadania statutu:  

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, przy 1 głosie przeciwnym, głosów wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/434/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie utworzenia 

Zarządu Dróg Miejskich w Świnoujściu i nadania statutu stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. pkt 10 – Podjęcie uchwały sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto Świnoujście w rejonie ul. Jana Sołtana”. 
 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 
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Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Miasto Świnoujście w rejonie ul. Jana Sołtana”:  

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/435/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto Świnoujście  

w rejonie ul. Jana Sołtana” stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11 – Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego gospodarowania zasobem tymczasowym 

pomieszczeń Gminy Miasto Świnoujście na lata 2022-2026 oraz zasad ich wynajmowania. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie wieloletniego gospodarowania zasobem tymczasowym pomieszczeń Gminy Miasto 

Świnoujście na lata 2022-2026 oraz zasad ich wynajmowania: 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/436/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie 

wieloletniego gospodarowania zasobem tymczasowym pomieszczeń Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2022-2026 oraz zasad ich wynajmowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. pkt 12 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości,  

na których zamieszkują mieszkańcy. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący Komisji Doraźnej Jan Borowski przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały: 

za opinią pozytywną głosowało 3 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy: 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  
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Uchwała Nr LIV/437/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. zmieniająca uchwałę  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy stanowi załącznik nr 17  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad. pkt 13 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia z części  

z opłaty. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, 

przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Komisji Doraźnej Jan Borowski przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały: 

za opinią pozytywną głosowało 3 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia z części z opłaty: 

Za podjęciem uchwały 16 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 5 głosach wstrzymujących się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/438/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. zmieniająca uchwałę  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

tej opłaty oraz zwolnienia z części z opłaty stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. pkt 14 – Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi  

i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia  

od usunięcia pojazdu na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2022: 

Za podjęciem uchwały 18 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/439/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2022 stanowi załącznik nr 21  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
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Ad. pkt 15 – Podjęcie uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie opłaty uzdrowiskowej: 

Za podjęciem uchwały 19 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/440/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie opłaty 

uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Ad. pkt 16 – Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował, że komisja  

nie wypracowała opinii do projektu uchwały. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały 17 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/441/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. o zmianie uchwały  

w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Ad. pkt 17 – Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa: 

Za podjęciem uchwały 17 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr LIV/442/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie poboru 

opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę w obradach sesji od godz. 1450  

do godz. 1520. Po przerwie wznowiła obrady. 
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Ad. pkt 18 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów drugiego 

etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziału przedszkolnego w szkole 

podstawowej oraz kryteriów postępowania rekrutacyjnego do klasy pierwszej publicznej szkoły 

podstawowej, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Opinia Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Magdalena Ilczuk przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymującym się nie było. 

 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu 

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziału przedszkolnego w szkole 

podstawowej oraz kryteriów postępowania rekrutacyjnego do klasy pierwszej publicznej szkoły 

podstawowej, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Świnoujście: 

Za podjęciem uchwały 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/443/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola 

i oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej oraz kryteriów postępowania rekrutacyjnego do klasy 

pierwszej publicznej szkoły podstawowej, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto 

Świnoujście stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Ad. pkt 19 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznego 

przedszkola w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Opinie Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Magdalena Ilczuk przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymującym się nie było. 

 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznego 

przedszkola w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych: 

Za podjęciem uchwały 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/444/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wysokości wyższej niż określona  

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
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Ad. pkt 20 – Zapoznanie z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasto 

Świnoujście za rok szkolny 2020/2021. 

 

Informację przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Informacja została przyjęta i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Ad. pkt 21 – Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Miasto 

Świnoujście z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Opinie Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 8 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Miasto Świnoujście z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2022: 

Za podjęciem uchwały 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/445/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Gminy Miasto Świnoujście z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 

stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Ad. pkt 22 – Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny  

na lata 2022-2024. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Opinie Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 8 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024: 

Za podjęciem uchwały 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  
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Uchwała Nr LIV/446/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

 

Ad. pkt 23 – Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2022 – 2024. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 8 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2022 – 2024: 

Za podjęciem uchwały 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LIV/447/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2022 – 2024 stanowi załącznik nr 38 

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

 

Ad. pkt 24 – Zapoznanie się z informacją dotyczącą podmiotów, w których wykonywana jest kara 

ograniczenia wolności oraz prace społeczne użyteczne. 

 

Informacja została przedstawiona radnym, nie zgłoszono uwag, stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Ad. pkt 25 – Wolne wnioski w sprawach związanych z wykonywaniem funkcji radnego.  

 

Wolne wnioski stanowią załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Ad. pkt 26 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zamknęła 

obrady LIV sesji Rady Miasta w dniu 25 listopada 2021 r. o godzinie 1622. 

Lista głosowań imiennych stanowi załącznik nr 42 do protokołu oraz nagranie z przebiegu sesji  

w formacie mp4 stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Elżbieta Jabłońska 
 

 

 

Sporządziła:  

Emilia Solka 


